
Protokół Nr 29/09
z posiedzenia Komisji Rolnictwa

w dniu 28 grudnia 2009 roku

Miejsce posiedzenia: sala nr 101 Urzędu Miejskiego w Sokółce
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 10:00, zakończono o 11:00
Przewodniczył: Stanisław Mucuś - Przewodniczący Komisji.
Protokółowała: Joanna Korzeniewska - referent w Wydziale Ewidencji i Organizacji

Obecni:
Członkowie Komisji- jak w liście obecności
Osoby spoza Komisji- jak w liście obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2010 rok.
4. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej powołania Komisji

Inwentaryzacyjnej.
5. Wolne wnioski.

Ad.1
Otwarcie i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji.

Ad.3
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Sokółka na 2010 rok przedstawił
Zastępca Burmistrza Piotr Bujwicki informując że Burmistrz w autopoprawce przyjął
praktycznie wszystkie wnioski przedstawione przez Komisję.
Radny J.Panasiuk zapytał czy w autopoprawce jest podwyżka dla pracowników SOK,
Biblioteki o minimum 100 zł?
Przewodniczący Komisji S.Mucuś zapytał jak Burmistrz ustosunkował się do wniosku o
dofinansowanie utylizacji eternitu, podwyżki diet dla Sohysów i chodników na ul. Polnej.
Zastępca Burmistrza P .Bujwicki wyjaśnił, że dopiero została skończona inwestycja na ul.
Polnej, teraz musimy czekać aż mieszkańcy podłączą się do kanalizacji a na siłę tego nie
można zrobić. A nie ma sensu układanie chodników kiedy wszyscy nie będą podłączeni do
sieci.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że jest w autopoprawce przewidziane 30 tys. zł. na
utylizację eternitu a co do diet dla sołtysów czekamy na decyzje sejmu w tej sprawie.
Przewodniczący Komisji S.Mucuś poprosił aby jak najszybciej stworzyć uchwałę odnośnie
dopłaty do utylizacji eternitu.
Skarbnik J.Kucharewicz dodała, że należy taką uchwałę zrobić bo nie wiemy do czego
będziemy dopłacać.



Radny J.Panasiuk zapytał od kiedy można realizować inwestycje w ramach funduszy
sołeckich.
Skarbnik J.Kucharewicz odpowiedziała że od nowego roku można już realizować. Dodał
również że uchwał odnośnie Bogusz została unieważniona przez Regionalną Izbę
Obrachunkową·
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autpoprawkami.
Komisja 4 głosami "za" wydała pozytywną opinię do projektu budżetu na 2010 rok.

Ad.4
Projekt uchwały w spraWIe zmiany uchwały dotyczącej powołania Komisji
Inwentaryzacyjnej.
Radny J.Panasiuk powiedział, że nie wyraził on zgody na bycie członkiem tej Komisji.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 1 głosem "przeciw" przy 4 "wstrzymujących się" wydała negatywną opinię do
projektu uchwały.

Ad.5
Wolne wnioski.
Skarbnik J.Kcuahrewicz poinformowało że wpłynęło pismo MPECu o obniżenie podatku od
nieruchomości z 2% na 0,1 % ze względu na duży wzrost cen przesyłu energii cieplnej,
wzrost zakupu węgla, elektryczności. Zaznacza również, ze jeśli będzie podatek w wysokości
2 % to MPEC podniesie koszt energii cieplnej o 12 %. Dodała, że uchwalenie takiej uchwały
będzie skutkować jej nieważnością ze względu na to że to dotyczy zbyt małej grupy
odbiorców.
Radny T.Siergiej powiedział, ze Pani Skarbnik wprowadza w błąd, poinformował że Dyrektor
zwrócił się z pismem o zmianę tej stawki już 6 października 2009 r. W dzienniku
korespondencyjnym pismo zadekretowane było do Wydziału Polityki Finansowej i Budżetu i
zginęło.
Burmistrz S.Małachwiej poinformował, że jeśli uchwała rozstanie przyjęta przez Wysoką
Radę to Regionalna Izba Obrachunkowa zbada jej zgodność z prawem.

Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczył
Stanisław Mucuś



Lista obecności
Komisji Rolnictwa

na posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2009 r.

L.p. Nazwisko i imię Funkcja Podpis

1 Mucuś Stanisław Przewodniczący
,
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2 Białobłocka Elżbieta Zastępca ....'t/iJ"JPrzewodniczącego ~<-.'

3 Budrowski Witold Członek

4 Panasiuk Jarosław Członek

5 Gieniusz Waldemar Członek

6 Cydzik Antoni Członek
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